Event Highlights 大事摘要

April 四月

The Housing Society won the European Quality Award and the Grand Award 2006 from the Asia Pacific Business Excellence Standards (APBEST) Academy.

房協榮獲「亞太卓越企業獎(歐洲國家品 質獎標準)」及「二零零六年亞太卓越企業 大獎」。

May 五月

A Safety Day was held to promote occupational safety and health among staff and contractors.

舉辦「房協職安健推廣日」,提升員工及 承辦商的職業安全及健康意識。

Chief Executive of HKSAR Mr Donald Tsang visited the elderly residents in Jolly Place.

香港特別行政區行政長官曾蔭權先生探訪 樂頤居的長者住戶。 ▼



July 七月

The first urban renewal project site at Po On Road/ Wai Wai Road in Sham Shui Po has been cleared for demolition.

位於深水埗保安道/懷惠道的第一個市區 重建項目展開拆卸工程。

September 九月

The seventh Property Management Advisory Centre (PMAC) was opened in Tai Po with the 1,000th building participating in the Building Management and Maintenance Scheme (BMMS).

於大埔設立第七個「物業管理諮詢中 心」,而參與「樓宇管理維修綜合計劃」的 大廈達一千幢。 ▼



The 54th Annual General Meeting was held on 14 September.

「第五十四屆房協周年委員大會」於九月 十四日舉行。 ▼



The Housing Society won the Ombudsman's Grand Award 2006.

房協獲「二零零六年申訴專員嘉許獎」 大獎。

2006



November 十一月 ▲

Executive Director Miss Wong Lai-chun shared the Housing Society experience at the international conferences of the Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch and Construction Industry Institute Hong Kong.

執行總幹事王麗珍小姐在英國特許房屋經 理學會亞太分會及香港建造業研究學會舉 辦的國際會議上分享房協的經驗。

December 十二月

The rehabilitation of Moon Lok Dai Ha was completed. 滿樂大廈復修工程竣工。



2007

January 一月

All the 576 units of Kingston Terrace were snapped up upon resumption of sale of Home Ownership Scheme flats.

「居者有其屋」單位復售,景新臺五百七 十六個單位全部售罄。 ▼





A Building Safety Carnival was jointly held with the Buildings Department and the Urban Renewal Authority to promote building safety.

房協與屋宇署及市區重建局合辦「全港 樂安居 - 樓宇安全嘉年華」,推廣大廈 安全。

The eighth PMAC was opened in Yau Ma Tei with the setting up of the BMMS Community.

於油麻地開設第八個「物業管理諮詢中 心」,同時成立「房協樓管先鋒隊」。



February 二月

The Executive Committee endorsed rent freeze for all domestic rental units for the 10th consecutive year with also a one-month rent waiver.

執行委員會通過連續第十年凍結所有出租 住宅單位的租金,並寬免一個月租金。

The first city revitalisation project (Phase I) in Sham Shui Po was completed.

首個位於深水埗的市區活化工程(第一期) 竣工。 ▼



The Hong Kong Housing Society Academy presented scholarships and bursaries to 59 students of local tertiary institutions.

「香港房屋協會專業發展中心」向五十九 位本地專上院校的學生頒發獎助學金。



March 三月 ▲ The ninth PMAC was opened in Yuen Long. 第九個「物業管理諮詢中心」於元朗成立。